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ZAPISNIK  
SA 17. SJEDNICE VMO VOJAK 

 

17. sjednica VMO Vojak održana je 15. listopada 2020. (četvrtak) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 
 Sjednici su bili nazočni: 
- Nikola Dujić, predsjednik VMO 
- Marino Mataija, zamjenik predsjednika VMO 
- Doris Kušić, članica VMO 
- Mirko Pauletić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 

 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Saša Muschet, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Programske aktivnosti VMO Vojak za 2021. godinu- komentari komisije 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Vijeće MO Vojak je na svojoj 15. sjednici održanoj dana 25. lipnja 2020. godine, predložilo 
programske aktivnosti Vijeća za 2021. godinu. Predložene su 4 programske aktivnosti: 
Kreativne radionice, Uređenje okoliša OŠ V. Gortan, Dan MO i Doček Sv. Nikole. Komisija 
za evaluaciju programa pregledala je prijave te predložila određene korekcije.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak je nakon rasprave jednoglasno odlučilo da se prihvate korekcije 
predložene od strane komisije te će se konačna verzija Prijedloga programskih 
aktivnosti Vijeća MO Vojak za 2021. godinu usvojiti na idućoj sjednici. 

 



AD 2 
 AD 2.1. 

Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom Rijeka prometu 
vezano za postavljanje rukohvata u Ul. Drage Šćitara na stepenicama ispred zgrade na 
kućnom broju 3. Zahvat je bio predložen kroz Male komunalne akcije za 2020. godinu no 
realizacija istih je odgođena uslijed smanjenog priljeva sredstava u Proračun. Od 
nadležnih službi Rijeka prometa zatražila se mogućnost postavljanja rukohvata iz 
redovnih sredstava obzirom da se radi o vrlo frekventnoj lokaciji kojom prolazi veliki broj 
osoba starije životne dobi. Iz Rijeka prometa je dobivena povratna informacija kako će se 
rukohvat postaviti iz redovnih sredstava, a planirana sredstva za Male komunalne akcije 
mogu se preusmjeriti u realizaciju drugih stavaka. 

  
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te jednoglasno prihvatilo prijedlog.  

 
 
 AD 2.2. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom OGU za 
komunalni sustav, Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti, vezano za uklanjanje 
stabala na pješačkim prijelazima u Ul. S. Krautzeka i Mihanovićevoj. U dopisu je 
obrazloženo da se uklanjanje stabala u neposrednoj blizini pješačkih prijelaza traži zbog 
smanjene vidljivosti pješaka što utječe na njihovu sigurnost.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 AD 2.3. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom Rijeka prometu 
u kojem se zatražilo postavljanje prometnog ogledala na križanju ulica Drage Šćitara i 
Nike Katunara zbog smanjene vidljivosti. Od nadležnih službi Rijeka prometa dobivena je 
informacija kako su sredstva za nabavu i postavu novih prometnih ogledala u 2020. godini 
iscrpljena te se predlaže uvrštavanje zahvata u Male komunalne akcije za 2021. godinu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 AD 2.4. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o prijedlogu građanke da se uredi 
parkirni prostor ispred zgrade na adresi Slavka Krautzeka 92ABC. Građanki je 
odgovoreno kako je zahvat u više navrata bio predlagan od strane bivših saziva Vijeća 
mjesnog odbora te su napravljeni i planovi izvedbe no zahvat nikada nije realiziran jer je 
ocijenjen kao veliki komunalni zahvat. Vrijednost radova višestruko je premašivala 
raspoloživi godišnji iznos sredstava kojima raspolaže mjesni odbora te je zaključeno da će 
se postojeće stanje održavati.   
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Rijeka prometu će se uputiti zahtjev 
da se saniraju pojedinačna oštećenja na navedenom parkingu kako ne bi došlo do 
oštećivanja vozila.  

 
  
 
 



AD 3 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
   
AD 4 
 Vijeće je pristupilo dogovoru oko polaganja vijenaca i svijeća povodom obilježavanja Dana 

MO Vojak. Prema prethodnom dogovoru predloženo je da se polaganje održi uoči 

blagdana Svih svetih. 
 

Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno prihvatilo 

prijedlog da se polaganje vijenca i svijeće održi u srijedu, 28. listopada 2020. 
godine, u 15 sati. 

 
 
 
Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Nikola Dujić 

 
 

 
 


